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如何使用音箱

功能介绍与操作说明

1. LED灯模式按键 / 断开连接按键
   短按更换LED灯模式。默认模式是音乐律动灯，第二种模式是呼吸灯。再次短按可
   关闭LED灯。
   在无线连接模式下，长按可断开与手机等设备的连接。

2. 开关机按键  /  播放暂停按键  / 免提按键
    长按该按键，音箱进入开机或关机状态。
    音乐播放时，短按该按键可暂停正在播放的音乐，再次短按继续播放。
    当来电免提时，短按接听电话，再次短按挂断该电话。来电时直接长按该按键，
    可拒听来电。

3. 上一曲按键 / 音量减少按键
    短按该按键，可播放上一首音乐。长按该按键，可减少音量。

4. 下一曲按键 / 音量增加按键
    短按该按键，可播放下一首音乐。长按该按键，可增加音量。 

5. Line-in接口 / 充电接口
    需要使用本产品配套的音频线进行播放音乐时，请将一端接入该接口，另外
    一端接入音源端。
    请使用本产品配套的充电线来充电，将3.5mm端接入该接口，USB端接入
    DC 5V电源端。

6. 复位键
    按下该按键可复位重启。 

如何使用音箱

充电指示灯:
充电时，红灯亮；充满电后灯灭。

确保音箱与手机的距离在10米范围内
开机音箱并打开手机功能
手机搜索“TR-X8”并进行配对。如需密码，请输入“0000”
连接成功后，即可正常使用音箱播放音乐
音量控制，可通过音箱上的按键2, 3 和 4来操作。

规格参数
版本

通讯距离

频响范围

喇叭额定功率 

播放时间

充电时间

V4.0

≤10米

100Hz - 20KHz
5W

可达10小时

3 - 4 小时

注意事项
请保持音箱干燥，避免长时间接触液体或置于潮湿的地方，以免引起音箱内部
电路故障
如音箱受损，请寻求专业人员咨询
请勿私自拆除音箱，否则可能导致音箱故障及烧毁
请将音箱远离火种，以免造成音箱损坏或者爆炸
请将音箱置于儿童接触不到的地方
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How to use the speaker

The General Features

1. LED Light Mode Button / Disconnection Button
  Shot press it to change the light mode. The default mode is flashing with rhythm
  light. Second light mode is breath light. Shot press it again to shut down the light.
  When in wireless mode, long press it to disconnect connection with your paired devices.

2. On&off Button / Play&Pause Button / Hands-free Button
    Long press this button to turn on or off the speaker.
    When in wireless mode, short press it to play or pause the music.
    When using it for hands-free phone calls, short press it to answer the call and short
    press it again to hang up the call. Long press it to reject incoming phone call.

3. PREV/Volume Less Button
    Short press the” - ” button to play the previous song.  
    Long press the “ - ” button to lessen the volume.

4. NEXT/Volume Plus Button
  Short press the” + ” button to play the next song. 
  Long press the “ + ” button to add the volume.

5. Line-in/Charging Interface
  Plug the provided 3.5mm audio cable into this port and the other side into music
  source to play music. 
  For charging, use the provided charging cable with 3.5mm side to this port and
  the other side(USB) to DC 5V power source.

6. Reset Button
    Press the Reset button to reset the device status and restart the speaker.

Pairing Instructions

Red Indicator Light:
It will be red when charging, and it will go off automatically when it 
is fully charged.

The effective distance is within 10 meters. In the distance, turn on the speaker
and it will automatically enter pairing mode.
Search for the speaker from your mobile device.
Mobile device will display the speaker as” TR-X8 ” in list of available devices for 
you to pair. Follow instruction on mobile device to complete pairing. If pass-code
is needed, enter”0000”.
After the successful connection, music can be played. Sound can be controlled   
from the buttons  2, 3 and 4.

Technology Specifications
Ver.
Communication distance
Frequency response
Horn Rated power 
Playing time
Charging time

V4.0

≤10 M
100Hz - 20KHz
5W
Up to 10 hours
3 - 4 hours

Safety Information:
Avoid contact with liquids and damp areas
If speaker is damaged seek professional consultation,do not repair
Do not take speaker apart to avoid electrocution
Keep speaker away from flame
Keep out of reach of children

音箱说明书
非常感谢您选择我们的音箱！在您使用之前，请先将音箱充满电，

并了解和熟悉您的手机功能。

Thank you for choosing our wireless speaker! Before you use the 
speaker make sure to completely charge the device, 

and become familiar with the function  on your paired devices.
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For support & service, please contact Feliztrip or local agent 
via the website at www.feliztrip.com


